

Title (en)
Supporting device for curtain-rod.

Title (de)
Halterung für eine Vorhangstange.

Title (fr)
Dispositif de support pour tringle de rideau.

Publication
EP 0421913 A2 19910410 (DE)

Application
EP 90710024 A 19900928

Priority
DE 3932965 A 19891003

Abstract (en)
A supporting device for a curtain rod with a right-angled plug piece, which may be connected by plugging on the one hand to a connection piece of a rose and on the other hand to the curtain rod. The technical problem involves designing the supporting device in such a way that it may be used to fit the curtain rod at differing distances from the wall. The legs (6, 7) of the plug piece (2) are of differing lengths and each have the same plug profile. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Halterung für eine Vorhangstange mit einem rechtwinkligen Steckteil, das einerseits mit einem Stutzen einer Rosette und andererseits mit der Vorhangstange durch Stecken verbindbar ist. Das technische Problem ist eine solche Ausbildung der Halterung, daß dieselbe für eine Anordnung der Vorhangstange in unterschiedlichem Abstand von der Wand verwendbar ist. Die Schenkel (6, 7) des Steckteils (2) haben unterschiedliche Länge und jeweils ein gleiches Steckprofil.

IPC 1-7
A47H 1/122

IPC 8 full level
A47H 1/122 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47H 1/122 (2013.01)

Cited by
GB2276075A; WO2004004521A1; US7287734B2; US7424993B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0421913 A2 19910410; EP 0421913 A3 19910828; DE 3932965 A1 19910411

DOCDB simple family (application)
EP 90710024 A 19900928; DE 3932965 A 19891003